
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 30. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 62
Er regeringen enig i, at det ville have været fornuftigt med en plan for, hvordan man skulle 
håndtere fanger, inden skibet blev sendt afsted?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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